
Styremøte 7.okt. 


Protokoll 9/24


Bergstaden hotell kl. 18.30


Til stede: Per Morten Hoff, Anette Furunes,  Christian Lien, Ståle Berre, Freyja Siv Berger.

Nils Henning Øglænd (admin)


Ingen innvendinger, og ingen habilitetskonflikter.


Saksliste: 
Vedtakssaker: 

85/24 Midlertidig ansettelse av Nils Henning Øglænd som daglig leder

Vedtak:

Nils Henning Øglænd er ansatt som konst. DL.


86/24 Skistuggu beslutning om juridisk rådgiving

Vedtak:

Her kom det frem at vi antageligvis har en eid tomt etter dom fra 2007. Det vedtas at Per Morten 
Hoff følger opp dette, og vi var enige om at assistanse fra Adv. Gabrielsen kan være lurt for å ha 
alt på det rene før en utredning/takst av eiendom før utbygging. 


87/24

Femundløpet/VM Bobilparkering

Vedtak:

Henning foreslår løsning på leie av hele Øra bortsett fra bobilparkeringen.  Det bestemmes at Nils 
Henning foreslår et leiebeløp for hele anlegget.

Etter samtale med Lars S.Wiik i dag, har  RILFO hatt inntektene under martnan, og har betalt ca. 
20.000,- for brøyting hvert år for dette.  Utleie til Femundløpet bør stå i stil med dette.


Orienteringssaker: 
28/24

Søknadsfrister og rapporter. Behov for banktilganger og passord


Det jobbes med tilganger fortsatt, her er vi allerede godt i gang, og Anette har oversikt og dialog 
med Altinn og idrettskretsen.


29/24

NM skiskyting:

Avtale er ok av Vegar Harborg.


30/24 Oppfølging personalsak og lovpålagt pensjon for ansatte

Dette tar styreleder seg av snarest.


31/24

Status  inkludering:

Freya Siv skal hjelpe Henning med formulering og bidrag.

Det er avtalt møter med flyktningtjeneste, Bup og sendt mail til skole angående dette. Det skal 
også  kontaktes NAV.


32/24

Status Valgkomite og ubesatte verv:

Det jobbes fortatt med, delegert til PM og Ståle. Henning har tatt kontakt med Rolf og Ove om 
skistuggu (se under). Freyja Siv ønskes velkommen som nytt styremedlem. Hun tilsettes etter 
vedtak gjort på årsmøtet sak 1.41 valg av styret. Valgkomiteens forslag var at styret får fullmakt til 
å besette siste styremedlem som må være en kvinne jf idrettslagets regler om kjønnsfordeling i 
styrer.




Eventuelt: 
Skistuggu: 

Utvalg. Henning skulle ta kontakt med Rolf og Ove.

Rolf og Ove er kontaktet, de er interessert, og skulle møtes om dette snart og gi tilbakemelding. 


Delegering Altinn:

Her er Anette og Henning i gang med å få tak i Anita, som er den eneste som kan gi tilgang. Ref. 
proff.no så er det kun Steinar Brekkan som ligger som styremedlem, ingen styreleder er rapportert 
inn og kan da naturligvis ikke delegere noe tilganger.

Her bør Henning, Lena på regnskap og Anette ha full tilgang for eventuelle fremtidige 
sykmeldinger.


Informert om befaring Øra. Veldig positive tilbakemeldinger fra Hicks. 


Møte Isak ang priser skole etc.:

 Innspill fra Freya var flott, her kan kommunen bidra med redusert leie, ikke inn med cash for 
fremtidige arrangement.

Henning tar kontakt med Isak.


Lys langegga, spons?:

Henning tar kontakt med Rørosbanken.


Kongehytta:

Ble vel ikke konkludert med noe, men det lages forslag til kontrakt.  Dette bør kunne flyttes 
vesentlig rimeligere enn forespeilet fra Kjellmark. 

Henning tar kontakt med saksbehandler Øyvind Engan om når og hva, i og med at vi er under 
behandling fortsatt av reguleringsplan. Kan man søke dispensasjon under den behandlingen eller 
bør vi vente?  Likeledes angående pumptrack og størrelse.


http://proff.no

